
 
 
 
Nieuwsbrief Burgemeester Wessels Boerschool        
 
Dalen, 15 maart 2023 
 
Aan alle ouders/verzorgers, 
 
Wat vliegen de weken voorbij. Waar we nu nog volop in dit schooljaar zitten, zijn we als team ook al 
vooruit aan het kijken naar de komende schooljaren. In deze nieuwsbrief informeren we u weer over 
een aantal van de ontwikkelingen, waar we mee bezig zijn.  
 
Team 
Misschien heeft u het al gehoord, maar voor komend schooljaar hebben we een interne vacature 
binnen Arcade uitstaan. Juf Kristel, juf Annie en juf Marchien gaan ons namelijk volgend schooljaar 
verlaten. Juf Marchien gaat in een andere functie bij Arcade aan de slag. Juf Kristel gaat meer in haar 
bakkerij werken en juf Annie gaat genieten van haar pensioen. Voor de collega’s mooie redenen om 
onze school te verlaten, maar wij gaan hen als leerkrachten, ib’er, maar ook als collega’s missen. Ook 
zijn er collega’s die volgend schooljaar een verandering van uren willen. Dit alles betekent dat we op 
zoek moeten gaan naar nieuwe teamleden. We kijken altijd eerst of er medewerkers binnen Arcade 
beschikbaar zijn. Daarvoor loopt er nu een sollicitatieprocedure. We kunnen nog niet zeggen in welke 
groepen er een vacature ontstaat. Daar zijn we nog volop mee aan het puzzelen.  
 
Ouderavond 
Woensdag 20 maart staat er een ouderavond gepland. Ik houd u middels de nieuwsbrieven, zo goed 
mogelijk, op de hoogte van de ontwikkelingen, maar wil dat tijdens de ouderavond graag ook 
mondeling doen voor een ieder die daar belangstelling voor heeft. Gezien het mogelijke aantal 
ouders wil ik de avond graag in tweeën splitsten: 
 

• 19.30 – 20.15 uur ouders van groep 1 t/m 4. 

• 20.30 – 21.15 uur ouders van groep 5 t/m 8.  
 
We houden de bijeenkomsten kort en verzoeken u daarom thuis een bakje koffie te drinken.  
 
Studiedag 
Afgelopen woensdag hebben wij als team weer een studiedag gehad. We krijgen geregeld de vraag, 
waarom we alweer een studiedag hebben. Jaarlijks kijken we hoeveel uren onze leerlingen naar 
school moeten en hoeveel vrije dagen ze mogen hebben. Hier zijn wettelijke richtlijnen voor. Deze 
volgen we als school. Daarbij streven we ernaar om de studiedagen zoveel mogelijk over de 
schooldagen te verspreiden, maar soms zijn we daarin afhankelijk van de beschikbaarheid van 
externe deskundigen. De vakantieregeling en het aantal studiedagen bespreken we ook in de MR. In 
de volgende nieuwsbrief verwachten we de vakanties voor komend schooljaar met u te kunnen 
delen.  
 
De studiedagen gebruiken wij om ons als team te professionaliseren. Afgelopen woensdag hebben wij 
een training gehad, waarin we met elkaar hebben gekeken naar de wijze, waarop we onze instructies 
nog beter kunnen afstemmen op specifieke onderwijsbehoeften van de leerlingen. ’s Middags hebben 
we een studiemiddag met de hele scholengroep gehad. Als school maken we jaarlijks een plan, 
waarin beschreven staat waar we dat jaar met elkaar aan werken. Daarnaast moeten we elke 4 jaar 
een plan schrijven, waar we als scholen binnen onze scholengroep, in beschrijven waar we de 



komende 4 jaren mee aan de slag gaan. Daar hebben we woensdagmiddag een start met elkaar mee 
gemaakt.  
 
Tot slot 

De volgende nieuwsbrief verschijnt op 19 april. Rest me nog om u een fijn weekend te wensen en ik 

zie u allemaal graag tijdens de Floralia.  

Namens het team 

Gaby Boonstra 


